
Referat af Bestyrelsesmøde den 6-8-14

    Agenda:
1) Siden sidst
2) Forsikringer
3) Bump/ Asfalt rep.
4) Agenda til genneralforsamlingen
5) Bestyrelsens forslag
6) Evt.

Tilstedeværende:
Henrik Bentien, Lars Thybo, Henning Thøstesen, Poul Mikkelsen, Michael Rath, Jesper Ladegaard

Fraværende: 

Referent: Jesper.

1) Siden sidst. 
Vi har haft problemer med 3 kloarker, ved nr 25,35 og 13 de 2 første er bragt i orden, jesper bestiller en 
tømning til den ud for nr. 13.

2) Forsikringer.
Vi har fået lavet en bestyrelsesansvars forsikring, så ingen behøver at være nervøse for at indtræde i 
bestyrelsen. Dette koster 5500 om året.

3) Bump/ Asfalt rep.
Leminkainen har igen udskudt arbejdet, som de nu mener vil blive udført i uge 33-34

4) Agenda til genneralforsamlingen
Bestyrelsen arbejde med Agendaen til genneralforsamlingen, som i år bliver omdelt mellem den 8. og 
10. August. Lars Thybo har stillet et forslag, om en opsparing til udskiftning af affaldsøerne, som vi har 
skreven på og behandler på Genneralforsamlingen.

5) Bestyrelsens forslag.
Bestyrelsen har ikke nogen forslag klar.

6) Evt.
Ellen i nr. 146 har 2 ødelagte træer ud for hendes grund, vi får en pris ved gartneren med henblik på at 
få dem skiftet til efteråret.

Vippen  på legepladsen ved søen er i meget ringe stand, vi afspære den og får fat i indu for at få den 
Repereret. I samme ombæring forhøre vi os om  hvor tit er der inspektion/ vedligeholdelse.

Vi har snakket om et tov ved rusjebanen så vi lættere kan komme op også når det er vådt og glat. Vi får 
en pris ved Indu, og tager stilling til det senere.

Jesper  har meddelt de andre i bestyrelsen, at han ikke ønsker at være formand til næste år.


